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S Igorem Rusinowskim, CEO Unilink Group, a Ivanem Špirakusem, mís
topředsedou představenstva a generálním ředitelem makléřské společnosti 
INSIA, jsme si povídali o jejich hodnocení dosavadní dvouleté spolupráce 
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Technologický vývoj jde rychle kupředu a co bylo před půl rokem nemy

. slitelné, je dnes realitou. Pojďme se podívat na konkrétní možnosti, jak 
zásadně zefektivnit vaši práci jakožto profesionálů ve světě finančního 
poradenství v dalším textu o AI, který navazuje na článek z minulého 
čísla o tom, jak umělá inteligence formuje budoucnost finančního 
poradenství. Tentokrát se budeme věnovat i ochraně osobních údajů, 
etickým otázkám a využití využití AI avatarů.
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Říká to Jan Brejl, ředitel obchodu a franšízové sítě finanční skupiny Part
ners. Ta aktuálně dokončila rebranding svých poboček Partners Market 
na nové pobočky letos spuštěné Partners Banky. Celkový počet těchto 
poboček aktuálně dosáhl 175 a tvoří tak čtvrtou největší bankovní síť 
na trhu. Honzy jsme se zeptali mimo jiné na další plány rozvoje franšíz 
nebo na synergie mezi poradenskou sítí a tou franšízovou.
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Lepší je být bohatý a zdravý než chudý a nemocný. S tímto výrokem, který 
je zároveň i názvem filmu Juraje Jakubiska z 90. let, lze těžko nesouhlasit. 
Životní pojištění sice nezaručí, že člověk bude zdravý, ale může se postarat 
o to, aby se jeho životní standard nepropadl, když do života zasáhne vážná 
nemoc. Ideální je sjednat si pojistku ještě zamlada, kdy lze dosáhnout na 
nejlepší podmínky. Ani v pozdějším věku však dotyčný nemusí být bez 
pojistné ochrany, jen mohou do hry vstoupit určitá omezení.
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S Martinem Kujalem, ředitelem odboru Správy fondů a portfolio mana
žerem J&T investiční společnosti, jsme si povídali nejen o novém fondu 
J&T CASH, ale probrali jsme i plány na další fondy, komunikaci s poradci 
a investory nebo třeba také to, jak vypadá běžný den portfolio manažera.


